

SPRINTIS Schenk GmbH & Co. KG
Ludwig-Weis-Str. 11 · D-97082 Würzburg
Tel. +49(0) 931 / 40 41 6-240 · Fax: -100

www.sprintis.de · info@sprintis.de

Stand 09/2018

Produkt- / Anwendungsbeschreibung

Nachhaltige Verpackungslösung zum Schutz von Rechnungen, Versandpapieren oder Nachnamequittungen auf Paketen und Paletten.

Eigenschaften

Außenformat	175 x 140 mm
Größentoleranz	± 5%
Folienart	recyceltes Polyethylen (60%)
Kleber	Hotmelt, lösemittelfrei
Verarbeitung	> 10 °C
Trägerpapier + Abdeckband	einseitig silikonisiert, FSC-zertifiziert

Lagerempfehlung

Dunkel und trocken bei Raumtemperatur (zwischen +10 °C und +30 °C) gelagert, sind die Taschen 2 Jahre haltbar.

Klimaneutralität durch



Hinweis:

Die technischen Angaben geben wir Ihnen nach bestem Wissen, jedoch unverbindlich. Aufgrund der vielfältigen material- und umgebungsbedingten Einflüsse empfehlen wir vor jedem Gebrauch eine Eignungsprüfung an Originalmaterialien.

SPRINTIS Schenk GmbH & Co. KG
 Ludwig-Weis-Str. 11 · D-97082 Wuerzburg
 Tel. +49(0) 931 / 40 41 6-240 · Fax: -100

www.sprintis.eu · info@sprintis.de

Stand 09/2018

Product / Application description

Sustainable packaging solution for protection of bills, dispatch papers or receipts of charge forward on packages and pallets.

Attributes

Outer format	175 x 140 mm
Size tolerance	± 5%
Type of film	recycled polyethylene (60%)
Glue	Hotmelt, solvent free
Processing	> 10 °C
Carrier paper + masking tape	siliconized on one side, FSC certified

Storage recommendation

Stored in dark and dry place at room temperature (between +10 °C and +30 °C), the bags are durable for 2 years.

Climate neutrality through



Note:

The technical specifications that we provide you with are to the best of our knowledge but are not binding. Due to the various material-related and environmental influences, we would recommend a suitability test of the original materials before every use.